
Ξαφά: «Έχω βγάλει όλα μου τα λεφτά εκτός Ελλάδας» 
 «Εγώ έχω βγάλει όλα τα λεφτά μου από τις ελληνικές τράπεζες.» Αυτό είπε το πρώην 

στέλεχος του ΔΝΤ και επικεφαλής της E.F. Consulting Μιράντα Ξαφά σε ομιλία της, 

θέλοντας να δείξει ότι υπάρχει πρόβλημα στην ελληνική οικονομία και φόβος για το 

μέλλον. 

 

Μιλώντας σε εκδήλωση του London School of Economics, την οποία διοργάνωσαν το 

Ελληνικό Παρατηρητήριο του LSE και ο Σύνδεσμος Ελλήνων Τραπεζιτών Ηνωμένου 

Βασιλείου, παραδέχθηκε ότι έχει τραβήξει όλα τα λεφτά της από το ελληνικό τραπεζικό 

σύστημα. 

 

Στην εκδήλωση, όπου ήταν παρών και ο Γιάννης Μηλιός, η κ. Ξαφά είπε ότι η 

κυβέρνηση «μιλά για αναδιανομή πλούτου αντί για παραγωγή του», προσθέτοντας πως 

στην ουσία η κυβέρνηση θέλει να προσφέρει κοινωνικά επιδόματα με χρήματα άλλων, 

διότι «μπορεί να λέει ότι ζητά χρόνο, αλλά στην ουσία ζητάει χρήματα». 

 

Η Μιράντα Ξαφά παρατήρησε επίσης πως δεν επιλέγει κάποιος τη λιτότητα, αλλά αυτή 

εφαρμόζεται ως αντάλλαγμα για την παροχή βοήθειας. 

 

Το πρόβλημα της χώρας, κατέληξε, δεν είναι η λιτότητα ούτε το υψηλό χρέος, του οποίου 

το κόστος εξυπηρέτησης είναι πολύ χαμηλό, αλλά το γεγονός ότι δεν παράγει για να 

εξάγει και για να είναι πιο ανταγωνιστική. 

 


